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OTÁZKA K ÚSTNÍMU ZODPOVĚZENÍ S ROZPRAVOU O-0066/07
kterou v souladu s článkem 108 jednacího řádu
položili poslanci Glyn Ford, Giles Chichester, Graham Watson, Arlene McCarthy, Peter Skinner, 
Baroness Nicholson of Winterbourne, Elizabeth Lynne, Baroness Sarah Ludford, Toine Manders, 
David Martin, Glenys Kinnock, Claude Moraes, Erika Mann, Alexandra Dobolyi, Ana Maria Gomes, 
Robert Evans, Christopher Heaton-Harris, Reino Paasilinna, Marianne Mikko, Stephen Hughes, 
Stavros Lambrinidis, Malcolm Harbour, Bill Newton Dunn, Catherine Stihler, Sérgio Sousa Pinto, Jan 
Andersson, Linda McAvan, Luisa Morgantini, Jan Marinus Wiersma, Harlem Désir, Jo Leinen, Zita 
Gurmai, Caroline Lucas, Brian Simpson, Barbara Weiler, Christel Schaldemose, Neena Gill, Benoît 
Hamon, Michael Cashman, Udo Bullmann, Corina Creţu a Glenis Willmott
Komisi

Předmět: Požární bezpečnost v hotelech

Dne 18. srpna 2007 si požár v hotelu Penhallow v Newquay v jihozápadní Anglii vyžádal tři lidské 
životy.

Po této události se sice objevily spekulace o tom, že na místě nebyl dostatek požárníků a vozidel 
s otočným žebříkem, ale jak se ukázalo, v hotelu nebyly namontovány požární sprinklery.

Toto konkrétní neštěstí potvrzuje to, co se jeví jako celoevropský trend. Jen za poslední tři roky 
zemřelo nejméně 60 osob při požárech v hotelech, přičemž ke všem úmrtím došlo v hotelech bez 
požárních sprinklerů, zatímco v hotelech se sprinklery nebylo zaznamenáno žádné úmrtí. Je Komise 
toho názoru, že by shromáždění statistických údajů z celé EU napomohlo k vytvoření skutečné 
představy o úmrtích a zraněních, která si vyžádaly požáry v hotelech?

V současné době jsou v Evropě spotřebitelé využívající hotelového ubytování vystaveni různé míře 
rizika v důsledku nedostatečných společných norem, přičemž pokud jde o sprinklery, Madˇarsko 
poskytuje nejlepší ochranu, ve Francii sprinklery nejsou povinné a ostatní členské státy jsou někde 
mezi.

Domnívá se Komise, že by požární sprinklery mohly být účinným způsobem, jak zlepšit požární 
bezpečnost v hotelech, budou-li nainstalovány v nově budovaných hotelech nebo na únikových 
cestách v již existujících hotelech? Byly by podle názoru Komise společné normy EU, pokud jde o 
požární bezpečnost v hotelech, přínosem pro občany?

Komise jedná o otázce požární bezpečnosti v hotelech od roku 1986, a dosud nebylo přijato konečné 
rozhodnutí.
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